
Zfpisnica

z piateho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho

dfia 19.8.2023

Pritomni poslanci:

Mgr. Daniel Durica, lJubornir Antolik, Jaroslav Tipan,

Nepritomni Poslanci:
Bc. Anna Senykov6 a Ing. Matej Kukuruc

Ing. Juraj Ke5el'a M6ria Marcinovd

Bod 1: Otvorenie
Starosta obce Jozef Nemdik privital pritomnych poslancov a poslankyiu. Skonstatoval, Le zo 7

poslancov sI pritomni 5 poslanci, takZe obecn6 zastupitel'stvo je uzn65aniaschopnd'

za zapisoualelku starosta obce urdil poslankyiu M6riu Marcinov[t.

Za overoiatel'ov z6pisnice poslancov Mgr. Daniela buricu a l-ubomira Antolika.

Program zasadnutia predital poslanec Mgr' Daniel Durica'

Program zasadnutia

I . Otvorenie zasadnutia

2. Kontrola irloh z predch6dzaj[rcich zasadnutl

3. InterpeliiciePoslancov

4, Projekt - Vlidajna vody v r6mskej osade - prerokovanie

5. Plnenie rozPodtu zaPolrok2023

6. Rozpodtov6 oPatrenie (,.312023

1. Rekon5trukcia l6vky cez potok - prerokovanie' obozndmenie

8. Odklinanie dreva - prerokovanie

9. Rdzne

10. Rekapitul6cia uzneseni

11. Z6ver

Starosta obce sa spytal, di m6 niekto dopliiujrice body do programu. Z pritomnych poslancov nemal

nikto doplfiu.ifci bod, tak starosta pristupil k hlasovaniu'

Hlasovanie i. I
Za:5 poslancov - Mgr. Daniel Durica, I-ubomir Antolik, Jaroslav Tipan, lng' Juraj Ke5el', M6ria

Marcinov6 i

Proti: 0

ZdrLali sa:0

Nehlasoval: 0

Program zasad n uti a bo I sch v6lerry j ed rroli I asn e

utl

Starosta obozn6mil pritomnych s problematikou mostu cez potok oproti p. Jozefovi Ke5el'ovi'

Osadili sa tam vystraZne stipy. Poslanec Juraj KeSel'navrhol dodasn6 rie5enie kv6li bezpednosti

a to zhustenie Zeleznlich rirrok v spodnej dasti z6bradlia mosta.

Starosta informoval pritomrryclr aj o tom, Le v na-iblil5ich dioch sa zadne s bet6novanim

podtahy v posiliovni. Materi6l zabez.pedi obec a pr6ce bud0 prebiehat' svojpomocne. To

znamep6, pritce zrealiz-Lrjir rr6v5tevnici posiltlovne, tak, ako to sl'[bili. Dohliadat'na to bude

poslanec l-lubomir Antol ik.



poslanec Kesel' upozornil na invazivne rastliny, ktor6 sa rozmnozili v miestach dolnej z|stavky'

Navrhuje ich znidit' Postrekom'
PoslanecAntoliksaopytalnaprobl6rn s miestom prechodrrvodovodu prip' IiuboviHajdukovi' Starosta

odpovedal. 7.e sa poopravi spevttenin po5kodendho nriesta'

poslanec KeSel' navrhol, zapojit' sa do vyzvy na vystavbLr kanalizhcie v obci, ktora teraz prebieha'

Starosta odpovedal. 2e je potrebny projekt a do bud[rcna uvaZLrje o zapojeni sa do tejto vyzvy'

poslanec Durica nuurhu.l.skr6tit'diZku hrania pesnidiek pri hl6seni obecndho rozhlasu alebo nahradit'

nejakym kr6tkym gongom po hl6seni ozndmenia'

poslanec Kesel' upozornil na zle nastavenie spinada verejneho osvetlenia v obci' Na to starosta

zareagovala vysvetlil, Ze bola zaseknut6 hodina na stipe a problem sa vyrie5il'

poslanec Ke5el,sa eSte opytal v akom Stddiu je riesenie prlstreSku na staroZitnosti od p6na Ing' Moln6ra'

Starostao.dpovedal, ze sato bLrde riesit's p. Maftinotn Horv6thom po rezb6rskych dioch' nakol'ko bud6

tieto expon6ty vystavend v obci na tejto akcii'
poslanec Tipan poznamenal, Ze je probl6m pri prijazde vozidiel na Bodnri ulicu z ddvodu parkovania

6ut pri tejto ceste. pri poslednom vyvoze odpadu sa tam nevedeli dostat'smetiari' Starosta prisl'[rbil

prob l6rn vy ri eS it' napr' osade n irn znadky zatnedzujtcej parl<ovan ie'

P6n starosta inforrnoval poslancov o podarrf Ziadost jekt..Vydajia vody v rornskej osade"' Vldaj

vody bude fungovat' na dip, ktory bude nroZrr6 nabijaf na obecnom frade podl'a platn6ho cennika za

vodu v obci Badkov. Spoluirdast' obce na tomto projekte by bola 80% z celkovej sumy, ktorf obec

v pripade schv6lenia tohto projektu. dostane. Starosta dal hlasovat' za zapojenie sa do projektu:

,, Vydajiia vodY v R6rnskej osade"'

Hlasovanie i.2
za: 5 poslancov - Mgr. Da'iel Durica, Lubornir Antolik' Jaroslav Tipan, lng' Juraj Ke3el" M6ria

Marcinov6

Proti: 0

ZdrLali sa:0

Nelrlasovali: 0

Zapojenie sa do projektu vydajria vody v r6mskej osade bolo schv6lene jednohlasne'

elektronickou formou. Plnenie rozpodtu poslanci zobrali na

Starosta poznamenal, Ze rozpodtovd opatrerlie .le [rprava rozpodttt a nadviizu.ie na plnenie rozpoctu'

Poslanci nemali Ziaden dotaz k tomuto bodu, preto starosta pristirpil k hlasovaniu'

Hlasovanie i.3
Za: 5 poslancov - Mgr. Daniel burica, I-ubornir Antolik, Jaroslav Tipan, [ng, Juraj Ke5el', MSria

Marcinov6

Proti: 0

Zdr\ali sa:0

Nehlasovali: 0

poslanci rozpodtov6 opatrenie a. 312023 schv6lili jedrrohlasne.

boli obozn6meni s materi6lrni



pre potreby reariztcierekonstrukcie r6vky cez potok pri kurturnom dome obec vykonara prieskum trhu'

V r6mcitohto prieskumu bori osroveni ... potenciori6rnireariz6tori. ktoripredroZiri svoje cenov6 ponuky'

NajniZSiuponukupredloZilp.MartinHorv6th'Jehocenovlrponukabo|a9.000,00€'

posla'ci zobrali na vedomie inform6ciu o vysledku prieskumu trhu na rekonstrukciu l6vky cez potok na

vedomie.

Bod 8: Odklinanie dreva

V d'alsom bode sa Starosta venoval podujatiu - odklirianie dreva- Rezb6rske dni v Badkove, ktor6 sa

budir konat, l.' 2.septembra 2023. Starosta navrhol, aby sa podas tejto akcie uskutodnila aj srit'aZ vo

varenigul'6su.Poslancisazhodlinatom,Zepodrobttostiaorganizadnezabezpedeniedohodnfna
pracovnom stretnuti, pridom termin stretrrutia oznitmi starosta poslancom telefonicky'

ffiSaStaroStavenovalpotrebezakirperriaods6vadap6rdomiestnej5kolskejjed6lne.
InformovalpritomnychoprieskumecienamoZnostiaclrvpripadekfipydigestoradokuchynevSko|skej
jed6lni. Pritomrri poslanci sa dolrodli, ze tento bod rokovania presunu na nasledujfice zasadnutie

obecnelro zastuPite I'stva'

ptl:"" '*ftv6lend uznesenia preditala poslankyiia M6ria Marcinov6.

ffiv5etk!chbodovprogramusastarostaobcepod,akovalpritomnymzairdast,azasadnutie
ukondil.

Overovatel ia zdPisnice: Mer. Daniel Durica'....."

I-ubomir Antotik.'.........


